
Protokół nr 8/23 

 z posiedzenia Zarządu Koła Łowieckiego nr 22 „Knieja” w Trzciance z 

dnia 13-11-2023 

Uczestnicy Posiedzenia: 

Kazimierz Stefański – Prezes Zarządu 

Sławomir Piszel – V-ce Prezes Koła 

Wojciech Warnkowski – Skarbnik Koła 

Paweł Różycki – Sekretarz Koła 

Patryk Sołtysiak  - V-ce Łowczy Koła 

Karol Sanocki - przewodniczący komisji rewizyjnej 

Rafał Kiernikowski - Członek Komisji rewizyjnej 

Iwona Wiśniewska - Księgowa   

 

Podczas Posiedzenia ustalono co następuje: 

 

1. Prezes Zarządu przywitał przybyłych Członków Zarządu. 

2. Zebranie miało charakter kontrolno sprawozdawczy.  

3. Omówienie rachunków wystawianych przez kolegę Karola Sanockiego prowadzącego biuro 

polowań.  

- Przedstawienie realizacji zakupu karmy na potrzeby koła i umniejszanie faktur o poniesione 

koszty z tym związane przez kolegę Sanockiego. 

Kolega Karol Sanocki przedstawił oraz omówił realizację przyszłych umów oraz warunków 

ofertowych. 

Zarząd po wysłuchaniu kol. Karola Sanockiego podjął decyzję o dalszej współpracy z biurem 

polowań. 

4. Omówienie sprawy zaparzonych tusz jeleni przekazanej do utylizacji przez firmę ELIT. 

W celu wyjaśnienia zaistniałe sytuacji został wezwany kol. Michał Mikołajczak który stwierdził 

ze nie ma wpływu na zaistniałą sytuację i zaproponował aby koło napisało odwołanie w wyżej 

wymienionej sprawie. Sprawom ma się zająć Łowczy koła Konrad Drzewiecki. 

5. Omówienie przekroczenia budżetu w zakresie szkód łowieckich. 

Budżet został nieznacznie przekroczony co pokazuje że podczas planowania przyszłorocznego 

budżetu należy przyznać większe środki na realizację tego celu. 

6. Przedstawienie przez Prezesa Kazimierza Stefańskiego zestawienia kosztów związanych z 

realizacją remontu lokalu na siedzibę koła. 

Budżet został w pełni wykorzystany a prace wykonane na zagospodarowanie lokalu są 

zadowalające. 

7. Kolega Karol Sanocki przedstawia temat zgłoszenia przez kolegę Sławomira  Jaroszewcza 

nieprawidłowości  związanych z rozliczaniem dokumentów w urzędzie weterynarii. 

Podczas kontroli wszelkie nieścisłości zostały wyjaśnione przez kolegę Łowczego Konrada 

Drzewieckiego. 

 

 

 



8. Zarząd rozpatrzył wnioski o przyjęcie nowych członków do koła i podjął uchwały o: 

Nie przyjęciu kandydata Tomasza Jędzrzejaka na członka koła. 

Nie przyjęciu kandydata  Jakuba szafrańca na członka koła. 

Przyjęcia Łukasza Banasiaka na rezydenta Koła.  

9. Zarząd podjął uchwałę o wprowadzeniu rekompensaty za pracę dla prowadzących dewizowe 

polowania zbiorowe w wysokości 200 zł netto 

10. Zarząd podjął uchwałę o podniesieniu stawki wynagrodzenia dla Księgowej Koła pani Iwony 

Wiśniewskiej o 200 zł brutto miesięcznie.  

Protokół sporządził 


